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Krajský svaz házené VYSOČINA se sídlem Ledečská 3295  

Havlíčkův Brod – e-mail:bina@osshb.cz, tel. 731 441 697 

 

Z á p i s 
z ustavujícího zasedání Krajského svazu házené VYSOČINA, které se konalo 

ve čtvrtek 8. 3. 2012 v restauraci „SPORT“ Ledečská 3295, Havlíčkův Brod. 

 

Jednání zahájil a celý průběh řídil předseda přípravného výboru p. Oldřich Bína. 

Jmenovaný přivítal přítomné delegáty s hlasem rozhodujícím i s hlasem poradním a 

všechny hosty. Zvlášť srdečně přivítal člena exekutivy a předsedu ekonomické komise 

ČSH Praha pana Aleše Koláře. Tím byl splněn prvý bod jednání. 

Jako druhý bod jednání bylo schválení programu. Návrh programu obdrželi všichni 

delegáti e-mailovou poštou společně s pozvánkou dne 15. 2. 2012, mimo to ji měli všichni 

přítomní ve svých složkách materiálů k této konferenci. Vyzval tedy delegáty s hlasem 

rozhodujícím, aby se k návrhu vyjádřili, připomínek nebylo a návrh programu byl 

schválen jednomyslně. Stejným způsobem byl schválen i návrh jednacího řádu, ke 

kterému též nebyly připomínky. 

Čtvrtým bodem jednání bylo ustavení mandátové komise, předsedající navrhl, aby komise 

byla vzhledem k malému množství delegátů jednočlenná a návrh padl na Josefa Holendu. 

Připomínek nebylo a Josef Holenda byl schválen za předsedu mandátové komise. 

Ještě bylo nutno schválit pracovní předsednictvo a navrženi byli dle dispozic pánové 

Oldřich Bína – předseda přípravného výboru, Zdeněk Materna – člen přípravného výboru 

a Aleš Kolář zástupce ČSH Praha. Návrh byl přijat jednomyslně. 

Dalším bodem jednání bylo ustavení volební komise. Pracovní předsednictvo navrhlo 

složení: Zdeněk Materna, Ing. Vincenc Záviška a Jan Dvořák, připomínek nebylo a 

volební komise byla zvolena všemi hlasy. Komise byla vyzvána ke zvolení svého 

předsedy a k vyzvednutí podkladů ke své činnosti. Dalším bodem byla zpráva mandátové 

komise a tak předsedající udělil slovo předsedovi MK p. Josefu Holendovi: 

Ten konstatoval, že na jednání ustavující konference KSH Vysočina, která byla svolána 

15. 2. 2012, bylo pozváno:  

9 delegátů s hlasem rozhodujícím …..přítomno 8 omluveno 0 neomluven 1 

5 delegátů s hlasem poradním ………přítomno 5 omluveno 0 neomluven 0 

6 hostů ………………………………přítomno 4 omluveno 1 neomluven 1 

Celkem tedy bylo pozváno 20 účastníků konference, přítomno 17, omluven 1 a 

neomluvení 2. Z 9ti pozvaných delegátů s hlasem rozhodujícím přítomno 8 což je 88,88%. 

Z toho vyplývá, že jednání konference je schopno přijímat usnesení. 

V dalším bodě jednání předložil předsedající návrh volebního řádu (delegáti obdrželi 

s pozvánkou). Na návrh přípravného výboru předložil předsedající návrh na úpravu dříve 

předaného volebního řádu s tím, aby vzhledem k tomu, že na každou funkci byl oddíly 

kandidován vždy jen jeden kandidát, aby volby mohly být provedeny veřejným 

hlasováním – aklamací. V souvislosti navrhl úpravu všech příslušných článků volebního 

řádu a sdělil, že takto upravený volební řád mají delegáti v materiálech. Vyzval delegáty, 
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aby připomínky sdělili, nebylo připomínek a tak dal hlasovat a volební řád s připomínkami 

byl jednomyslně schválen. 

Dalším bodem programu byly volby předsedy KSH Vysočina, členů exekutivy KSH 

Vysočina a volby člena Rady ČSH za KSH Vysočina. Předsedající předal slovo 

předsedovi volební komise Zdeňku Maternovi, který upozornil přítomné delegáty s hlasem 

rozhodujícím, že mají ve svých podkladech volební lístky orazítkované razítkem VčSH 

Pardubice, což je jen u delegátů s hlasem rozhodujícím. Na těchto volebních lístcích jsou 

ještě u každé funkce volná místa k doplnění. Zeptal se tedy, zda některý z delegátů 

navrhuje jiného kandidáta na předsedu KSH Vysočina, Exekutivy KSH Vysočina či člena 

Rady ČSH za KSH Vysočina. Nebylo tomu tak a proto volební komise navrhla, aby volby 

proběhly aklamací. Nebylo připomínek, dal hlasovat a aklamací byl návrh schválen. 

Pak již volby probíhaly tak, že předseda volební komise navrhl na funkci předsedy KSH 

Vysočina p. Oldřicha Bínu, a dal hlasovat a p. Oldřich Bína byl schválen všemi osmi 

hlasy. Postupně pak stejným způsobem proběhly volby Jana Krále, Pavla Hladíka, Ing. 

Zdeňka Tůmy, Davida Kučery, Aloise Prokopa a Ing. Huberta Kubaly. Všichni navržení 

byli zvoleni vždy 8mi hlasy. Dále navrhl p. Oldřicha Bínu za člena Rady ČSH a 

jmenovaný byl zvolen taktéž 8 hlasy. Tím volby ukončil a poděkoval všem za aktivitu a 

poblahopřál zvoleným do jednotlivých funkcí. Jednotlivé funkce jsou uvedeny 

v přiložených materiálech. 

Dalším bodem jednání bylo projednání a schválení Rozpočtu KSH Vysočina na 2. pololetí 

roku 2012. Všichni delegáti obdrželi návrh rozpočtu v písemné formě ve svých 

materiálech a komentář k navrhovanému rozpočtu přednesl p. Oldřich Bína. Po projednání 

a diskusi, ve které vystoupili delegáti Jirsa (Dolní Cerkev), Hladík (Nové Veselí), 

Chocholáč (Bystřice nad Pernštejnem). Průběžně odpovídal p. Bína. Poté došlo 

k hlasování o rozpočtu a tento byl schválen všemi hlasy. 

Dalším bodem byl návrh krajských soutěží roč.2012/13.Všichni delegáti obdrželi písemný 

návrh v tabulkové formě ve svých materiálech včetně písemného odůvodnění, ve kterém 

p. Bína vysvětlil, že od samého počátku, kdy jsme začali projednávat reorganizaci ve 

VčSH Pardubice jsme byli dohodnuti a vždy tj. nejméně při pěti jednáních bylo 

dohodnuto, že Královéhradecký kraj se spojí s Libereckým a Pardubický kraj se spojí 

s Vysočinou. Prakticky v den konání závěrečné konference VčSH Pardubice obdržel dotaz 

od zástupce HC Pardubice, zda by bylo možné, že by žákovská družstva hrála na Vysočině 

a družstvo dospělých na Liberecku – což mu bylo vysvětleno. Na jednání konference 

VčSH pak sdělil delegát Chrudimi, že ještě nejsou rozhodnuti a delegát SHK D-P 

Pardubice sdělil, že asi budou hrát v Pražském přeboru – obdrželi nabídku z Prahy. Při 

ustavujícím jednání se nedohodli a při dalších dvou jednáních nakonec sdělili, že uzavřou 

společné soutěže s Královéhradeckým krajem nic méně, že by se rádi zúčastnili některých 

našich turnajů mimo soutěž. Konkrétně p. Voženílek, že by se zúčastnili turnajů ml. žaček 

a starších žaček třeba v Havlíčkově Brodě, Ledči n. S., Velkém Meziříčí, ale již ne 

v Žirovnici neboť to je moc daleko. Z těchto stanovisek je zřejmé, že jde o chytračení a o 

finance. Nicméně si myslíme, že dáme dohromady soutěže i samostatně a o stanoviscích 

PKSH a jejich oddílů nechť si udělá obraz Exekutiva ČSH. Myslíme si, že zcela 

nepochopili podstatu reorganizace, což by měla být snaha o rozšiřování házené 

v jednotlivých krajích a možnost dosáhnout i na finanční pomoc jednotlivých krajských 

úřadů. Po podrobném projednání návrhu soutěží byl tento návrh schválen všemi hlasy. 
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Dalším bodem jednání byla diskuse, ve které vystoupili: 

- Oldřich Bína – s návrhem aby se KSH Vysočina stal právním subjektem a vysvětlil, 

proč to doporučuje.  

- Vincenc Záviška (Velké Meziříčí) – vznesl dotaz jak je to s ostatními krajskými 

svazy na Vysočině.  

- Oldřich Bína – odpověděl, že fotbal, hokej, volejbal, atletika mají svou právní 

subjektivitu.  

- Aleš Kolář (ČSH Praha) – má stejný názor jako p. Oldřich Bína a několikrát o tom 

již na Exekutivě ČSH mluvil.  

- Jan Dvořák (Žirovnice) – aby v nových soutěžích byly vítězům předávány diplomy 

a u dětí i medaile, případně i poháry. 

- Oldřich Bína – souhlasí a souhlasili i všichni delegáti 

- Jan Král (Nové Veselí) – mohlo by možná jít i o odvozenou právní subjektivitu jako 

to má třeba Sokol.  

- Oldřich Bína, v současné době to má i fotbalový svaz – kraje sice mají samostatnou 

právní subjektivitu, ale okresy mají odvozenou ze stanov FAČR. Domnívám se, že 

by to stačilo i nám. 

- Zdeněk Materna (Nové Veselí) si též myslí, že by byla lepší odvozená subjektivita 

ze stanov ČSH.  

- Stejný názor vyjádřili i zástupci Ledče n. S., Bystřice n. P., Třeště, Dolní Cerkve i 

Žirovnice.  

- Jirsa (Dolní Cerkev) – navrhuje, aby p. Bína na prvním jednání Rady ČSH podal 

návrh, aby legislativní komise připravila na další konferenci ČSH změnu stanov 

v tomto duchu. Hlasování – schváleno všemi hlasy.  

- Jiných diskusních příspěvků nebylo a tak řídící diskusi uzavřel.  

Dalším bodem jednání byla rekapitulace usnesení, návrh usnesení obdrželi všichni 

přítomní v písemné formě ve svých materiálech, řídící požádal o připomínky k usnesení, 

zda jsme na něco nezapomněli. Připomínek nebylo a tak dal hlasovat, kdo souhlasí 

s návrhem usnesení ať zvedne ruku. Usnesení bylo schváleno všemi osmi hlasy. Na závěr 

z konference požádal řídící zástupce ČSH p. Aleše Koláře. Aleš Kolář řekl, že se necítí 

k tomu, aby nějak uzavíral naší konferenci, nicméně poděkoval za pozvání, pochválil 

vzornou přípravu konference i aktivitu všech oddílů při jednání konference. Popřál 

našemu nově utvořenému Krajskému svazu házené Vysočina hodně úspěchů a poděkoval 

všem funkcionářům, trenérům a rozhodčím za dosavadní práci pro rozvoj házené. Řídící 

poděkoval Aleši Kolářovi za vřelá slova a zároveň pozval všechny přítomné na večeři a 

jednání konference ukončil v 19:15 hodin. 

 

V Havlíčkově Brodě dne 8. 3. 2012   Zapsal: Oldřich Bína, v. r. 

 

_____________________  

 

 

Ověřil: předseda mandátové komise Josef Holenda, v. r. 

 

       ________________  


